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{{El projecte del túnel del vent 
incloura una gran ciutat esportiva>+ 
Sanllehí reflexiona sobre diferents aspectes municipals i anuncia que la remodelació de tot 

I'entorn de I'aerbdrom permetra tenir un nou pavelló poliesportiu i una piscina coberta 

ROBERT CARMONA l 
Cada116 d'Empúrlss 

Com esta funcionant 
el pacte de govern amb 
el PSC? 
- "Bé. No tenim gaires 

problemes, al contrari. Es- 
iem en un pacte molt sblid 
i que esta donant els seus 
fnilts. Hem tingut alguns 
moments crítics. que s'han 
resolt amb dialeg.» 

-Tornara a encapp-  
lar la llista de CiU? 
- ~Aquesta és una deci- 

sió qur. de moment. enca- 
ra I'estic reflexionanr. És 
probableque sí. Deganes 1 

d'il.lusió, n'hi ha. Tambt 
hi ha allres condicionants 
imponuts a valorar, com 
la familia.» 

-En  aquestes elec- 
cions sembla que I'Ajun. 
tament tindrh dos regi- 
d o r ~  més. 
- 40 n'estem segun, 

perque encara no hem ani- 
bat als deu mil habitants. 
tot i que estem a pun t .~  
- Castelló és un cas 

paradigrnatic perque ha 
crescut molt i la meitat 
de la població és de na- 
cionalitat estrangera. 

- 4 o m  la població de 
Catalunya amb un percen- 
tatge de població mes alt 
de procedencia estrangera. 
amb unes 80 nacionalitats 
diferents. Hem pogut de- 
mostrar, perb. que aixb 
s'esth portant molt bé i que 
no hi ha cap problema.,, 
- 1 pel que fa a la co- 

hesi6 com a rnunicipi, 
ha tingut algun efecte? 

- .<En determinats as- 
pectes podríem dir que si. 
La particip$ció en festes 
tradicionals és més difícil 
per a gent d'altres nacio- 
nalitats, tot i que cada ve- 
gada es millora més en 
aquest aspecte. Inte~item 
incentivar la participació, 
perque fa societat. Ungran 
aglutinador és I'escola i 
les festes d'aniversari dels 

nens. en que hi ha gent de 
totes les nacionalitats. 
Tamb6 passa amb I'esport 
o la coral. És una qüestió 
que va evolucionant pro- 
gressivament i positiva- 
ment.» 
- Hi ha el risc que la 

meitat de  la poblaci6 
d'origen estranger es 
concentn a Ernpuria- 
brava i I'autbctona, al  
nucii de Castelló, creant 
una fractura entre nu- 
clis? 
- ,cQuan vaig entrar a 

1' Ajuntament hi havia mo- 
viments segregacionistes 
molt importants i coniun- 
dents. Noeren perl'arriba- 
dadegentdefora, que s'ha 
produit en els darrers anys. 
El sentiment segregacio- 
nista tenia I'origen en el 
fet que a Empuriabrava 
s'hi invertia poc i hi havia 
pocs serveis. A panir que 
es van fer inversions i es 
van aconseguir bons ser- 
veis. no hi ha hagut aques- 
ta reivindicació de trenca- 
ment. A més. ha de quedar 
clar que. cada vegada mts. 

polites, amb gent de totes 
les procedkncies.» 
- Parlem del nou pla 

d'ordenació urbanística. 
Fa molt que se'n parla, 
perb quan s'aprovarh? 
- «Esti previst per a 

aquest mateix mes. Si s'hd 
endarreni ha estat perque 
una de les meves voiuniats 
era arribar a I'aprovació 
inicial ambun bon nombre 
de convenis urbanístics 
consensuats. Un dels ni- 
vells de consens més im- 
portant 6s amb els propie- 
raris afectats, i ho hem 
aconseguit. Fiem signar 
més de trenta cnnvenis ur- 
banfstics. als quals hem 
dedica1 tot un any per ial 
de poder &bar a un pla 
general el m k i m  de con- 
sensual possible amb els 
ciutadans. Aquests conve- 
nis suposen adquirir a cost 
zero edificis tan impor- 
tantscom IaCasaGran, un 
dels últims edificis gbtics 
civils que queden a Cata- 
iunya. A més. de podcr 

' disposar d'importants zo- 
nes verdes i d'eauina- 
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a r 
els dos nuclis S& cosmo- ments oue senen inviable< 

si s'haguts de comprar els 
temnys. Mes endavant 
vindrh I'aspecte polític, 
que Cs m& difícil nego- 
ciar, perqub hi ha posi- 
cions prefixades i un vot 
predeterminat.~ 

-Amb quines previ- 
sions neix aquest nou 
planejamen t? 
- ~Preveiem que aug- 

mentarhfor~a la poblaciói 
que la conversi6 de segons 
residencies en primeres 
s'incrementara en els prb- 
xims anys. En 25 anys, el 
reclam d'espais i equipa- 
ments necessaris sera cada 
vegada més gran. Per tant. 
hem mirat quina equipa- 
ments i serveis hem de  te^ 
nir i, a partir d'aquí, hem 
determina1 quina Cs la ma- 
nera d'aconseguir-ho. Pa- 
gar els terrenys quc es ne- 
cessitaran a preu demercat 
6s impossible; per tant, el 
que hem fet és determinar 
el creixemcnt necessari i 
que siguin els promotors 
que podran construir els 
que ho paguin.~ 
- Hi ha, perb, qui de- 

fensa que no s'ha de 
créixer m& i que n'hi ha 
prou convertint segones 
residencies en primeres. 

-«Si augmenta la po- 
blació, es necesita donar- 
los serveis. Caldrh una ter- 
cera escola i un segon ins- 
titui. que ja eslan previs- 
Los. per posar un exemple. 
Qui pagara aquest sol? 
Criticar és molt ficil. perb 
s'han d'apottar solucions. 
Encaraque noes fes ni una 
casa més, nomts que 
s'ocupin les 18.000unitats 
d'habitatge que tenim, po- 
demcréixer molten pvbla- 
ci6. Els serveis i espais pú- 
blics els haurem de donar 
igualment i no ens podem 
quedar amb una esuuctura 
dels anys seixanta. pensa- 
da per a gent que venia 
aquía passar les vacances i 
nomts volia plaija. Dir 
que no volem cr6ixer mts 
és hipotecai el poble, per- 
que no podriem donar els 
serveis que ens reclamara 
la població. Nosalires no 
plantegem un creixement 
perqub sí, sin6 el creixe- 
ment just i indispensable 
per poder dotar la poblaci6 
dels equipaments i serveis 
oue seran necescaric.» 
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- Parli'm deis princi- 
pals projectes de  futur. 
- aAquest any hem de 

fer el centre de serveis 
d9Empuriabrava i una sala 
polivalent. També cal la 
segona llar d'infants 
d'Empuriabrava i cstciri 
tancant un conveni quepo- 
dria suposar una inversió 
de tres milions d'euros a la 
c;itcdral. També engega- 
rem ja el projecie de les 
darreres fases del clave- 
gueram d'Empuriabrava.» 
- Quin tipus de  turis- 

me vol Castelló? 
- «Familiar i esporliu. 

que és el que tenim.. 
- Com avanqa el pro- 

jcctc pcr fer un espai te- 
rnatic relacionat amb 
I'aerbdrom? 

- «Hi estem treballani i 
quedara integrat en el pla 
geiicr~l. És posiihle quc 
wint tinguin autorització 
pci iii<ialliu el túncl dc 
vent, que és I'estrella del 
projecie. ja que n'hi ha 
molt pocs a Europa. Puc 
anunciar. a més. que el 
projecie suposa remodelar 
tota la zona per crear una 
gran ciutai esportiva. Ara 
hi tenim camps de futbol i 
de tennis. perb els promo- 
iors també faran un pave- 
116policsportiu i una pisci- 
na cobertaque tindrb un ús 
tan[ privai com públic. Es 
creara un gran cornplex. 
molt vinculatal paracaigu- 

disme, pero tamb6 a altres 
activitats esportives. Puc 
dir que tindrem una de les 
ciutats esportives més im- 
portants de tota la zona. Es 
un gran projecte, que tam- 
b6 inclou un hotel i espais 
dc restauració i oct. De t ú -  

nels com aquest. que 
aquest any es vol comen- 
qar a instal.lar. nornés n'hi 
ha dos a Anglaterra i un a 
París. i aquesi sera el 1116s 
gran. Sera un graiirevulsiu 
i podem ienir una gran 
pro~ecció, queensacabi de 
refemar com a rcferent 
del paracaigudisme mun- 
dial.* 

-Tornem a la políti- 
ca. Iloposició li critica 
I'elevat endeutarnent 
municipal. 
- aDubto que hi hagi 

cap oposició que no ho fa- 
ci. Es una culiurad'oposi- 
ció.Estic d'acordquelasi- 
tuació rinancei-a no 6s 
I'optrma, pero és un pro- 
blema de iots els ajunia- 
ments per la insufici&ncla 
de finanprient de les hi- 
sendes municipals. El PP 
es menys cntic que ERC. 
perquk ha passat pel go- 
vem. L'economia niunici- 
pal és cadavegada més po- 
sitiva. Josempre hedit que 
menire el municipi rrcla- 
mi serveis. anirem a esgo- 
tar la capacita1 mixima 
d'endeutament per acon- 
seguir fer-los possibles.>) 
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